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Verslag OPR 17 september 2020 

 
Aanvang : 20.00 uur  
Plaats : Bouw en Infrapark 
 
Aanwezig:  
Peter Bos 
Lianne Huis in ’t Veld 
Michaëla Klopman 
Joost Verhoeff  
Elja Westerveen 
Jurgen van Ree 
Meini de Vries 
Julian Mesrits  
Christine Westeneng 
Pieter den Besten 
Sieb van der Heide (ambtelijk secretaris) 
 
Afwezig:  
Natalie van Zoelen-Hoogeveen 
Bertine Bouw 
Renate Zilverberg  
Hetty Swager 
 
In verband met de Corona-maatregelen heeft de vergadering in het Bouw en Infrapark plaats 
gevonden. 
 

1. Opening en mededelingen 
 
Michaëla Klopman opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Mededelingen: 

• Declaraties voor het bijwonen van de OPR-vergaderingen voortaan in december en juni 
indienen; Sieb mailt declaratieformulieren. Betaling in januari en juli. 

• Vraag van Karin Verkerk: wie is toehoorder namens OPR bij Vergadering van Aangesloten 
Besturen op 24 sept? Van de aanwezigen kan niemand aanwezig zijn; via de mail ook de 
overige leden informeren en vragen wie aanwezig kan zijn. 

 
2. Vaststellen agenda 

 
Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Verslag OPR-vergadering 18 juni 2020 
 
Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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4. Benoeming nieuwe directeur-bestuurder van Zeeluwe 
 

a. Procedure 
Functieprofiel is aangepast met opmerkingen vanuit OPR en door bestuur vastgesteld. 
De vacature is openbaar gemaakt. 
Streven is naar benoeming per 1 dec. 
 
Namens de OPR hebben Michaëla en Elja zitting in de benoemingsadviescommissie. 
Gesprekken vinden plaats op 12 en 14 oktober. 
Zij mogen verder geen inhoudelijke mededelingen doen, zolang procedure niet is afgerond. 
OPR heeft geen adviesrecht; zij hebben zitting zonder last en ruggespraak. 
 
Werving wordt begeleid door wervingsbureau BenT. 
 
Peter vraagt of er ook een noodscenario is, mocht er geen geschikte kandidaat gevonden 
worden. 
Antwoord Pieter den Besten: Nee, vertrouwen binnen bestuur dat het gaat lukken een 
geschikte opvolger van Karin te benoemen. 
 

b. Profielschets 
 De profielschets staat op de website van Zeeluwe. Afgesproken wordt dat een ieder de 
 profielschets op de website van Zeeluwe leest en waar nodig reageert naar Michaëla en 
 Elja als het gaat over de eisen aan de kandidaat die belangrijk zijn voor de OPR. 
 Uit de bespreking in de OPR blijkt dat voor de OPR belangrijk is dat de opvolger van Karin een 
 verbinder is met goede sociale en communicatieve vaardigheden en iemand moet zijn die 
 een goede samenwerking met de OPR belangrijk vindt en serieus neemt. 
 Sociale vaardigheden zijn belangrijker dan inhoudelijke kennis van Passend Onderwijs. 
 
Michaëla uit haar teleurstelling over de weinige reacties op de mails over de profielschets. Zij vindt 
het belangrijk dat de OPR eenheid en een gevoel van gezamenlijke verantwoordelijkheid uitstraalt. 
Zij wil niet als voorzitter in haar eentje de kar trekken. 
Haar standpunt wordt begrepen en afgesproken wordt dat en ieder actief reageert op mails met als 
deadline 1½ week. 
 
 

5. Rol en bevoegdheden OPR 

Michaëla legt uit dat de OPR maar een beperkte bevoegdheid heeft, nml. één keer per vier jaar 
instemmingsrecht met het Ondersteuningsplan. 
Zij leest de betreffend artikelen (24,1) uit het Reglement van de OPR voor. 
 
Pieter de Besten: bestuur Zeeluwe hecht aan een goede band met de OPR, o.a. door jaarlijks in 
overleg te gaan met de OPR over de uitvoering van het Ondersteuningsplan en de Jaarplannen. 
Bestuur kan niet steeds adviezen vanuit de OPR negeren. 
 
Peter Bos: belangrijk is om feeling te houden met de achterban: Wat speelt er bij ouders en in 
scholen. 
 
De discussie spitst zich toe op de rol van de proces-begeleiders bij de lokale tafels en de jaarplannen. 
Ook wordt aangegeven dat netwerken i.b. belangrijk zijn om informatie in te winnen en vanuit de 
OPR te delen. 
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Besloten wordt om als volgt te werk te gaan (roadmap): 
 
Centrale vraag: Hoe zien we het OP terug in de lokale jaarplannen? 
 
Werkwijze: proces-begeleiders worden bij OPR vergaderingen uitgenodigd om de lokale jaarplannen 
toe te lichten. 
In november starten we met Jurgen van Ree en zien dit als een leerproces voor de OPR, maar ook 
voor de proces-begeleiders. 
Vervolgens wordt per vergadering een procesbegeleider uitgenodigd. 
 
In juni zijn dan alle lokale jaarplannen besproken en heeft de OPR een totaalbeeld van de vertaling 
van de jaarplannen in het OP. 
 
Joost stelt voor een matrix te maken om zo het functioneren van de lokale tafels in beeld te brengen 
en te kunnen volgen. Hier zijn de meningen nogal verdeeld over; welke criteria leg je aan en kun je de 
lokale tafels onderling vergelijken? Belangrijk is om met elkaar in gesprek te gaan en te zijn.  
 
Hoe kunnen we de OPR-leden verdelen over de lokale tafels? Is het verstandig c.q. wenselijk om al;s 
leerkracht aanwezig te zijn bij een lokale tafel, waarbij ook eigen bestuur aanwezig is? 
Moeten de OPR-leden echt bij de vergaderingen aanwezig zijn of kunnen de verslagen van de lokale 
tafels voldoende informatie opleveren? 
 
Hierover de volgende keer verder praten. 
 
Actie Michaëla:  maakt via Google Sheets een document waarin een ieder zijn voorkeur bij de 
verdeling over de gemeenten kan opgeven. 
 
Sieb informeert bij Zeeluwe wanneer de lokale tafels plaats vinden en wanneer de lokale jaarplannen 
klaar zijn. 
 
Jurgen informeert de overige procesbegeleiders over het plan van de OPR om de procesbegeleiders 
uit te nodigen bij een OPR-vergadering. 
 

Contact zoeken met de MR-en is een vervolgstap; eerst focus op procesbegeleiders en jaarplannen. 

 

6. Vacatures 
 
Hierover worden de volgende afspraken gemaakt: 
-rooster van aftreden up to date maken (Sieb) 
-welke gemeenten zijn niet vertegenwoordigd in OPR 
-oproep via website Zeeluwe 
-oproep in IB-netwerk Zeeluwe op 7 oktober (Sieb) 
 

7. Vergaderrooster 2020-2021 
 

 Vergaderdata: 17 sept, 12 nov, 21 jan, 8 april, 10 juni 
Bij voorkeur “live” vergaderen 
 
Ondersteuning vanuit CNV laatste jaren onvoldoend. Wordt voorlopig niet nodig geacht; wellicht bij 
proces nieuwe OP 2024. 
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Wens vanuit OPR om volgende keer weer in Bouw en Infrapark te vergaderen. 
Sieb informeert bij Zeeluwe naar huidige stand financiën en budget 2021 
 
 

8. Rondvraag 

 

Joost vraagt of er ook landelijke bijeenkomsten voor OPR-en zijn.  

Op 2 feb 2012 een landelijke bijeenkomst Passend Onderwijs www.pocongres.nl 

 

 

 


